



16th stage of the UET Elite Circuit 2024
Grand Prix de Wallonie - Saturday, September 21
Mons, Belgium

GO ON BOY consolidates first place ahead of Final at Paris-Vincennes

The last stage of the UET Elite Circuit 2024 before the grand finale on October 11 at Vincennes, the Grand Prix de Wallonie saw the victory of the current leader of the ranking. While all eyes were on French champions **HORSY DREAM** and **IDAO DE TILLARD**, **GO ON BOY** and Romain Derieux stole the show. Quick to take command despite their number 8 behind the autostart wings, this powerhouse duo took full advantage of the situation to run the race to their heart's content right up to the post, confirming their success of last year.

It was also a good move in terms of points, as **GO ON BOY**'s victory consolidates his position at the top of the UET Elite Circuit 2024 rankings. His entourage will be the first to choose their starting position behind the autostart for the Final on October 11. **HORSY DREAM**, fifth in this final leg, was able to hold on to second place, 4 points ahead of **IDAO DE TILLARD**, who is back on the third step of the podium. Last but not least, **AMPIA MEDE SM**'s honorary runner-up finish was enough to earn her a place in the top ten.

UET Elite Circuit 2024 rankings after the first 16 stages

Updated on Monday, September 23, 2024

Rank	Horse	Points deferral	Points obtained 21.09.24	TOTAL
1st	GO ON BOY	51	17	68
2nd	HORSY DREAM	49	6	55
3rd	IDAO DE TILLARD	42	9	51
4th	BORUPS VICTORY	42	0	42
5th	CAPITAL MAIL	41	0	41
6th	VIVID WISE AS	40	0	40
7th	ÖNAS PRINCE	35	0	35
8th	KENTUCKY RIVER	28	0	28
9th	CLICK BAIT	24	0	24
10th	AMPIA MEDE SM	12	11	23

If same points total, see article 5.4 of the regulations for ranking.

Last stage: the Final on Friday, October 11 at the Paris-Vincennes racetrack

Link to the general standings for this year's event, to download the rules and regulations and the arrangements for the final, which will be held in France at the **Paris-Vincennes** racecourse **on Friday, October 11, alongside the UET Grand Prix:** www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris - tel. 33(0)149771403 - uet@letrot.com



16^{ème} étape de l'UET Elite Circuit 2024
Grand Prix de Wallonie – Samedi 21 septembre
Mons, Belgique

GO ON BOY conforte sa première place avant la Finale à Paris-Vincennes

Dernière étape de l'UET Elite Circuit 2024 avant la grande finale du 11 octobre prochain à Vincennes, le Grand Prix de Wallonie a vu la victoire de l'actuel leader du classement. Alors que tous les observateurs étaient braqués sur les champions français **HORSY DREAM** et **IDAO DE TILLARD**, **GO ON BOY** et Romain Derieux leur ont volé la vedette. Venu vite au commandement malgré son numéro 8 derrière les ailes de l'autostart, ce duo de choc en a profité pour diriger la course à sa guise jusqu'au passage du poteau, confirmant ainsi son succès de l'an passé.

Une bonne opération sur le plan des points également car **GO ON BOY**, grâce à cette victoire, conforte sa position de tête au classement de l'UET Elite Circuit 2024. Son entourage sera donc le premier à pouvoir choisir sa position de départ derrière l'autostart pour la Finale du 11 octobre prochain. Bien que classé cinquième de cette ultime étape, **HORSY DREAM** a pu préserver sa deuxième place avec 4 points d'avance sur **IDAO DE TILLARD**, qui retrouve, lui, la troisième marche du podium. A relever enfin que l'accessit d'honneur obtenu par **AMPIA MEDE SM** lui a permis d'intégrer le top dix.

Classement de l'UET Elite Circuit 2024 après les 16 premières étapes
Actualisé le lundi 23 septembre 2024

Rang	Cheval	Report des points	Points obtenus 21.09.24	TOTAL
1 ^{er}	GO ON BOY	51	17	68
2 ^e	HORSY DREAM	49	6	55
3 ^e	IDAO DE TILLARD	42	9	51
4 ^e	BORUPS VICTORY	42	0	42
5 ^e	CAPITAL MAIL	41	0	41
6 ^e	VIVID WISE AS	40	0	40
7 ^e	ÖNAS PRINCE	35	0	35
8 ^e	KENTUCKY RIVER	28	0	28
9 ^e	CLICK BAIT	24	0	24
10 ^e	AMPIA MEDE SM	12	11	23

Si même total de points, voir l'article 5.4 du règlement pour l'établissement du classement.

Dernière étape : la Finale du vendredi 11 octobre sur l'hippodrome de Paris-Vincennes

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en France sur l'hippodrome de **Paris-Vincennes le vendredi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET** : www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont - 75017 Paris - tél. 33(0)149771403 - uet@letrot.com